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浪漫情人夢 經典原味情歌  

Romantic Dreaming 

【產品內容】 

規    格：DVD 單片 

片    長：62 分鐘 

級    數：普遍级 

產    編：WD-237 

 

【DVD 規格】 

發    音：英語 

音    效：AC3 5.1.Stereo 

 

 

 

 

 

 

 

【專輯介紹】 

雋永的經典情歌，見證永不褪色的真愛 

好萊塢之星-迪恩馬汀、搖擺樂歌神-法蘭克辛納屈、性感王子-湯姆瓊斯、爵士美聲-納京高、

傳奇歌王-派瑞柯摩，五十六十年代擁有葛萊美光環巨星們深情獻唱，用悠揚的旋律、醉人的

嗓音撫慰愛情靈魂，傳唱戀人絮語一同重溫美夢。 

珍藏收錄電影“悍衛戰士＂主題曲「You've lost that loving feeling」、百老匯史上最受喜愛的經

典名曲「Luck Be A Lady」、熱情義式情歌「That＇s Amore」、曼波名曲「Sway」，等等十九首

經典情歌，原聲原影打造黃金歲月的羅曼蒂克，蒐藏屬於自己永恆浪漫夜。 

Enjoy a fantastic night with some of the most romantic songs ever written including version of 

“You＇ve Lost That Lovin＇ Feeling＂, Dean Martin＇s “That＇s Amore＂, and “Too Marvelous 

For Words＂ as sung by ole Ol＇ Blue Eyes himself, Frank Sinatra. 

Romantic Dreaming contains an astonishing 19 tracks performed by Grammy Award-Winning artists and 

international stars! It will make you fall in love all over again. 

http://www.minibite.com/heartache/music/Rightous%20Brothers%20-%20You've%20Lost%20That%20Loving%20Feeling.wav

